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Vragen van het lid Boekestijn (VVD)
aan de minister van Defensie over het
onderhoud van de Groene Draeck.
(Ingezonden 11 maart 2008)

1
Heeft u de uitzending van RTL nieuws
over het onderhoud van de Groene
Draeck gezien?1

2
Deelt u de mening dat het onderhoud
van de Groene Draeck beter openbaar
kan worden aanbesteed?

3
Deelt u de mening dat het onderhoud
beter kan worden geregeld via de
begroting van het Koninklijk Huis?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
het lid Van Raak (SP), ingezonden
11 maart 2008 (vraagnummer
2070814310) en het lid Brinkman
(PVV), ingezonden 11 maart 2008
(vraagnummer 2070814320).

1 RTL nieuws, 8 maart 2008.

Antwoord

Antwoord van minister Van
Middelkoop (Defensie). (Ontvangen
5 juni 2008), zie ook Aanhangsel
Handelingen nrs. 1914, 2284 en 2554,
vergaderjaar 2007–2008

1
Ja.

2 en 3
Nee, het onderhoud en de exploitatie
van de Groene Draeck worden al
sinds 1956 conform de toen
gemaakte afspraak verzorgd door
Defensie. Een beëindiging van deze
afspraak over het onderhoud van de
Groene Draeck zou zich niet
verhouden met de intentie waarmee
de Nederlandse bevolking in 1956 de
Groene Draeck heeft geschonken en
is derhalve niet wenselijk.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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